
Göteborgs Brid gefiirb und 2022 -23

Protokoll fran Styrelsemöte nr 8

Plats: Bridgens Hus i Högsbo

Tid: Mandagen den 12 september 2023.

Niirvarande sfielseledamöter: Ordf. Gunnar Östgård Olsson, Alf Börjesson, Tomas Andgren,
Birgitta Lagnell, Gunnel Montgomery, Paul Jigberg, Jan Jensen och Robert Bäck.

1. Mötets öppnande

Gunnar öppnade mötet och hiilsade alla välkomna.

2.Yal av Justerare

Birgitta valdes att jämte ordfiiranden justera protokollet.

3. Adjungerirgar
Inga adjungeringar.

4. Dagordning

Gunnars ftirslag till dagordning godkåindes efter nägratillägg.

5. Föregående mötes protokoll
Föregående mötesprotokoll gicks igenom, godkiindes och lades till handlingarna.
Fö§ande noterades.

Alf uppmanades av Robert att skicka ut inbjudan till Manfred Kamras minne till elitspelare
utanftir GBF vid två tillfiillen.
Vi har inte längre något åtagande gentemot Rolfs Flyg och Buss.

Robert kommer att skicka ut ett fiirslag till tiivlingsbestiimmelser ftir GBF.
Alf kommer att uppdatera listan med styrelsemedlemmar.

Gunnar kontaktar Carl Ek och frågar om han kan arrangera lagtiivlingar av typen Board a

Match.

6. Rapporter

Allmrint. Generationsbridgen ar pä gängmed Sven Nilsson som kursledare och Birgiua skall
undersöka möjlighetema att ffi bidrag från SISU.
Ekonomi. Ekonomin är under kontroll och vi forvåintas ffi ett nollresultat ftir det just avslutade
året.

Tr»lingskommittön. Robert har liimnat ftirslag till frrläggning av DM-tävlingar och ingen
annan i styrelsen hade alternativa forslag.

Robert kontaktar klubbarna och ber dem hjälpa till att marknadsftira GBFs tävlingar. Kanske
också arrangerakval till DM.
Efter diskussion bestiimdes att tävlingen Paul Jones skall spelas lördagen den 30 december.
Detta ar kommer vi endast alt dela ut priser till de bäst placerade lagen.

Styrelsen beslöt att BK Lagspelet i fortsatnringen alrangerar allaDM-tiivlingar och övriga
tåivlingar som inte affangeras av någon annan klubb.

Bridgens Hus.Maltor och öwiga golv har rengjorts.
Ny hatthylla och utrustning till toaletterna har infiirskaffats.
Ett bord kommer att renoveras.

Små avlastningsbord, som kan anvåindas vid lagtävlingar, kommer att inftirskaffas.



Seniorverlaamhet. Birgitta berättade att seniorkommittdn med en representant ftir varje

distrikt, har haft videokonferenser, dåir man ger tips och lar av vamndra. Alf tiinker ftirsöka

marknadsftira kursverksamheten vid e-postutskick till medlemmarna i SPF-fiireningen ftir
Askim-Hovås.

7 Pratbridge

Tomas har kontakl med nya spelare, som kanske kan bli grunden ftir bildandet av en ny klubb

i Bridgens Hus. Flera i styrelsen hjälper giima till med detta.

8. Underhållsplan lor Bridgens Hus

För framtiden planerar vi ftlljande:
* tnköp av hårdplatsbrickor. Vi börjar med 108 st.
* Mattvätt och öwigt golvunderhållen gång per år. Paul tar in offerter.
* Fönstertvätt en gång per år.
* Tvätt av gardiner vart fiiirde år.
* Tvätt av stolar med egen utrusfiring utfors snarast en gång och sedan efter behov.
* Inköp av fler avtorkningsmattor, som rengörs med egen utrustring.
* Inköp av nya datorer, alltef[ersom de gamla inte funkar längre.
* Paul kontaktar Platzer och diskuterar uppfräschning av toaletterna.

9. Sätt att få fler spelare till våra tiivlingar
Följ ande ftirslag noterades.
* Hur kafeterian firngerar iir viktigt. Paul och Gunnel talar med Pia om möjliga fiirbättringar.
* Fler nybörjar-kurser - även på kvällstid.
* Spela på varandras klubbar.
* Bilda en ny klubb, som kan ta hand om nya spelare.

10. fusmötet - nästa års styrelse

Flera ledamöter kommer av olika skälinte att ställa upp till omval. Dessa kontaktar

valberedningens Sara Wrige.
Årsmötet planeras till 19 november kl. 13.00.

Gunnar, Tomas m.fl. forbereder handlingar till årsmötet.

Kallelse till medlemmarna skickas ut 3 veckor fore mötet.

Birgitta utsågs att representera GBF vid Bridgeft)rbundets riksstiimma.

11. Övriga frågor
Tomas beriiknar vilka hyror, som behöver debiteras klubbar och övriga hyresgäster i Bridgens

Hus.

12. Nästa möte

Bestiimdes till måndagen den 16 oktober i Bohus Nations lokaler.

Gunnar avslutade mötet och tackade de niirvarande ftir visat intresse.

Justeras:

Ww{
Birgitta Lagnel

Ordforande:

Ostgård Olsson

Vid protokollet:


